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Formand: Jaap Boes 
 

 
Forældre: Jesper Hansen, Jaap Boes, Maja Kyndi, Merete Hattesen, Steen Jensen, 
Åse Rasmussen, Sofie Nielsen 

 
Skolen: Stefan Frøkjær-Jensen, Margrethe Christensen, Birgitte Sand, Maja Carroll  

 
Afbud.: Maja Kyndi, Maja Carroll 
 

Skolebestyrelsen  
Dagsorden 
 
Dato: 20.6.2018 kl. 19.00 
Sted: Lærerværelset Roslev Skole 
 

1. Efterretningssager: 
a) Formanden 

Den gamle bestyrelse mødes med den nye den 15. august klokken 18.00 
Orientering om DM i skoleudvikling. 

b) Elevrådet (det store) 
Der er indkøbt sofaer for pengene fra borgmesterpuljen. 
Elevrådsinternat næste skoleår bliver med kontaktlærerne. 
Det lille elevråd har afholdt boldstævne. 

c) Elevsager 
Orientering  
Meddelelser fra skolen 
Vi deltager i projektet Fagligt løft. Det har været medvirkende til, at vi har opnået at få 
penge fra Løkkefonden. 
Næste skoleår skal der være et fagligt fællesskab i dansk og matematik mellem skolerne i 
område 4. Det vil sig, at der skal arrangeres fælles fag dage i løbet af skoleåret, samt at der 
etableres et fagligt samarbejde lærerne imellem. 
BS uddelte lærerforeningens budgetorientering og orienterede om overenskomst resultatet. 

 
 

2. Næste skoleårs planlægning 
- Gennemgang af fagfordeling og planlægning 
Timefordelingsplanen med lærerinitialer blev udleveret og gennemgået. 
SF orienterede om teammøder for fagudvalg m.m. 

 
3. Information om Kultur og fritidsudvalgets ønske om eliteidrætsklasser 

SF orienterede om intentionerne med eliteklasser. 
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4. Høring af budget 2019 
SF orienterede om budgettet, som er i høring, bl.a. forventes der endnu en strukturdebat 
indenfor de næste par år. 
Der blev drøftet vigtigheden af, at der medfølger penge i forbindelse med projektet 
inkluderende læringsmiljø. 
SF laver udkast til høringssvar som sendes ud pr. mail, som man så kan komme med 
kommentarer til. Vi prøver om vi kan nå til enighed med MED-udvalget, som sidste år. 
 
 

5. Økonomi 
Gennemgået. 
 
 

6. Eventuelt 
 
Med venlig hilsen  
Jaap og Stefan 
 
 
Punkter:  

• Tilsyn med skolen skal på som punkt på junimødet hvert år 
• Løkkepuljen 
• Uddannelsesparathed  
• Temaer til forældremøder 
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